
 

 

 

Konklusionsreferat fra bestyrelsesmøde den 7. august 2020 

Med følgende dagsorden: 

Markvandring 

Opsamling fra markvandring 

Godkendelse af referat fra sidste møde den 7. februar 2020 

Siden sidst, herunder status på diverse projekter 

Økonomisk status 

Veje – vænger og bevoksning 

Planlægning af generalforsamling den 13. september 2020 

Eventuelt 

 

Det var en stor fornøjelse at se, at ”søen” er væk – og der ikke mere vand, i stedet er 

der masser af markblomster – se evt. billede på foreningens hjemmeside. Det var en 

større opgave, og der var stoppet 3½ meter nede i jorden. Der er nogle ting der 

yderlig skal laves, så der er lidt mere arbejde til entreprenøren og slamsugeren. 

Der er ikke noget nyt omkring lokalplanen – da der har været lukket ned mange 

steder, så vi afventer. 

Der har været møde i Brentebakkeudvalget som Jan deltog i. Regnskabet har et lille 

underskud, som skyldes at alle pærer er udskiftet til grøn vækst. 

I vores ordensregler er der helt klare tider på hvornår der kan slås græs o.l. Det viser 

sig, at flere parcelejere har aftaler med andre udefrakommende eller firmaer som skal 

lave arbejdet. Der skal være respekt for vores ordensregler, men i de tilfælde hvor der 

bestilles og betales for arbejdskraften udefra er vi nødt til at dispensere. 

 


